

Date: November, 28th 2022

التاريخ: 28 نوفمبر 2022

Circular No:21/ AY 2022-2023

Subject: Serious Safety measures of students during the National Day celebration

Dear Parents,

We all look forward to the UAE's 51st National Day celebrations and would like to bring the following critical safety precautionary matters to your attention:

السادة أولياء الأمور الكرام،
نتطلع للاحتفال معكم باليوم الوطني الـ 51 لدولة الإمارات العربية المتحدة ونود أن نلفت انتباهكم إلى الإجراءات الاحترازية التالية المتعلقة بقواعد السلامة خلال فترة الاحتفالات:

Monday November 28th, 2022 :Theatre performances

الاثنين 28 نوفمبر 2022 : العروض المسرحية

Parents' Entering the school:

دخول أولياء الأمور إلى المدرسة:

- Only one parent is allowed to attend the performances.
- Baby strollers and prams must be kept outside the theatre.
- Parents may enter the school on Monday from the security guards at the **KG Gate and Main Reception.**
- **Parents' school identification cards for 2022-23 must be shown at all times.**

- يمكن لأولياء الأمور دخول المدرسة يوم الاثنين من **الاستقبال الرئيسي** أو من بوابة قسم الحضانه.
- يجب اظهار بطاقة ولي الأمر 22-23 في جميع الأوقات.
- يسمح لولي أمر واحد فقط بحضور العروض.
- لا يسمح بعربات الأطفال داخل المسرح.

Bus students will enter from the Bus Gate.

Parents' Parking: Parking will be made available for parents at the reception, left and right sides of the school, and back of the school at the gymnasium.

بوابة الخاصة بالحافلات تستمر في استقبال طلبة الحافلات فقط.
مواقف أولياء الأمور: سيتم توفير العديد من مواقف السيارات لأولياء الأمور عند الاستقبال الرئيسي وجانبي المدرسة ومدخل صالة الألعاب الرياضية.

Early leave, bus transportation, and parents' exit

Parents with children on the school buses had to inform their children's class teachers whether they would fetch them or use bus transportation.

خدمة النقل بالحافلة:

على أولياء أمور طلبة الحافلات إبلاغ معلم الصف إذا كان الطالب يستمر في استعمال الحافلة خلال فترة الاحتفالات أو لا.

To ensure that students' legal guardians and parents fetch them,

ALL parents in PreKG, KG1, KG2, and grades 1, 2, 3, 4, and 5 must report to the class teachers after the first and second performances, where they must sign out for their children's early leave and show their school identification cards.

المغادرة قبل انتهاء الدوام الرسمي مع ولي الأمر:

الروضة إلى الصف الخامس: يمكن لولي الأمر اصحاب الطلبة بعد نهاية العرض الروضة والمرحلة الابتدائية، وذلك بالتوجه لمعلم الصف مباشرةً، حيث يجب تسجيل الخروج وإظهار البطاقة المدرسية 22-23 لمعلم الصف. يمكن مغادرة المدرسة من بوابة الروضة أو الاستقبال الرئيسي فقط. لن يتم فتح أي بوابات أخرى للدخول أو الخروج بعد العرضين الأول والثاني.
ملاحظة: على أولياء أمور طلبة الروضة إلى الصف الخامس التوقيع مع معلم الصف عند استلام الطلبة.

Exit: Parents with children in KG to Grade 5 may exit from the security at the KG gate and Main Reception. No other gates will be opened for entrance or exit after the first and second performances.

Grade 6-12 Last performance:

For students in the Grades 6-12 performance, parents must fetch their children from the gymnasium, where the TASK FORCE TEAM and supervisors will support parents. Bus students will leave at 13:45, and car students will be dismissed at 2:00.

الصف السادس إلى الثاني عشر: عند نهاية عرض طلبة الصف السادس إلى الثاني عشر، يمكن لولي الأمر التوجه مباشرةً إلى صالة الألعاب الرياضية، حيث سيقوم فريق العمل والمشرفون بدعمكم.
يجب على أولياء الأمور طلبة الصف السادس إلى الثاني عشر بعد نهاية العرض التقديمي الأخير، إظهار بطاقة ولي الأمر للاستلام الطلبة.

The receptionists will not deal with any early leave other than emergencies and clinic referrals during the day.

Please note: Students in KG and Grades 1-5 will only be released from class and homeroom teachers with their parents' signatures and school ID cards.

Tuesday, November 29th, 2022: National Family DAY, 8:30 a.m. to 2:00 p.m.

- Parents may enter from the security at the Main Reception, KG gate, Gate B and C with parent identification cards. The bus gate will only be available for vendors and food to enter the school.
- **Students can purchase 2 Dirham tickets at gate C** from the tickets' table for the exciting games provided by the teachers. Funds will be donated to a charity of choice decided by the Mother's Council.
- All our Ajyal families will be treated to free Arabic food, coffee, Yola, Arabic music, and lots more food, sweets, and items that can be purchased.
- Parents must follow the safety rules and have their school identification cards available. **Any violation of the school's safety procedures will not be tolerated.**
- Parents must inform teachers if they use bus transportation on November 29th, 2022.

I trust that all our parents and their families will enjoy our National Day Celebrations and support the school with the safety rules to safeguard all our students.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



يمكنكم التوجه لقسم الاستقبال، في حالة طلب المغادرة المبكرة عند وجود حالة طارئة او حالة مرضية مبلغ عنها من قبل عيادة المدرسة فقط، لن يتم قبول اي طلبات المغادرة في قسم الاستقبال لابد أن يتوجه ولي الأمر الى معلم الصف.

سيغادر طلبة الحافلات في الساعة 13:45، وطلبة السيارات في الساعة 2:00.

الثلاثاء 29 نوفمبر 2022: المهرجان التراتي، من الساعة 8:30 صباحًا حتى الساعة 2:00 ظهرًا.

- يجب على أولياء الأمور إبلاغ المعلمين إذا كانوا يستخدمون النقل بالحافلات في 29 نوفمبر 2022 أو لا.
- يمكن الدخول الى المدرسة من مدخل الاستقبال الرئيسي أو بوابة الحضانة أو البوابة B و C بعد اظهار بطاقة ولي الأمر.
- ستكون بوابة الحافلات متاحة فقط للتجار والمواد الغذائية لدخول المدرسة.
- **التذاكر الخاصة بالألعاب متوفرة عند البوابة C, حيث يمكن للطلبة شراء تذاكر بقيمة 2 درهم الواحدة.** سيتم التبرع بالأموال إلى مؤسسة خيرية من اختيار مجلس الأمهات.
- ندعو جميع عائلات أجيال الفلاح للاستمتاع بالطعام العربي والقهوة مجانًا، وحضور عروض اليولا والموسيقى العربية، والكثير من الأطعمة والحلويات والمنتجات الأخرى التي يمكن شراؤها في البازار.

- يجب على أولياء الأمور اتباع قواعد السلامة واطهار بطاقة المدرسية في كل الأوقات. **لن يتم التسامح مع أي انتهاك لإجراءات السلامة في المدرسة.**

أنا على ثقة من أن جميع أولياء الأمور وعائلاتهم سيستمتعون باحتفالاتنا باليوم الوطني وسيدعمون المدرسة بقواعد السلامة لحماية جميع طلبتنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون
مديرة المدرسة